
ÄNE VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

Protokoll Årsmöte  
Tid: 2020-03-11 – 19:00 

Plats: Församlingshemmet, Gamla Skolan, Kvinnestad 

Närvarande: 

Hans Thorold (Ordförande)  
Ingrid Knutti (Kassör) 
Martin Skarhall (Sekreterare) 
Stig Gyllsten  
Pär Karlsson  
Britt Andersson  
Sven-Olof Johansson  
Håkan Davidsson  

Emil Andersson  
Aimo Vaarala 
Joakim Andersson 
Mattias Sköld 
Claes Uggla  
Daniel Lindgren 

1. Mötet förklarades öppnat av ordföranden. Sekreteraren konstaterade att detta var 
första gången på sex år som hela styrelsen var samlad samtidigt! 

2. Kallelse till mötet har skett genom annons i Alingsås Tidning, anslag på 
anslagstavlor och ladugårdsväggar samt genom telefonsamtal. Mötet godkände 
kallelsen. 

3. Till ordförande för mötet valdes Hans Thorold och till sekreterare valdes Martin 
Skarhall. 

4. Till justeringsmän valdes Joakim Andersson samt Sven-Olof Johansson. 

5. Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs muntligt av ordföranden. ”Det har blivit 
till en ny väg mellan kapellet och Gyllsten i Bosgården 2 som är hela 40 meter 
kortare än den gamla och så har vi har sandat och grejat som vanligt. Lite flikning 
har hunnits med och de brister Trafikverket klagade på är åtgärdade och godkända. 
Trafikverket har beslutat om ny bidragsrätt avseende perioden 2020-01-01 till 
2024-12-31. Utsättning av plogpinnar lejdes ut på entreprenad vars maskin enbart 
kunde hantera den gamla sortens pinnar av plastad bambu. Till detta användes 
långa fina sådana ur en bunt med nya som stod hos Sven-Olof samt lite 
kompletterande inköp. Sedan är det saltat i samband med rallyt plus en 
sommarsaltning. Träden längs vägen har också tuktats.”. Med detta fann mötet för 
gott att även denna gång godkänna verksamhetsberättelsen. 

6. Detta verksamhetsår fick vi även bidrag för föregående år varför bokföringen stolt 
kan uppvisa dubbla bidrag utöver det statliga EVBAD (Enskilda Vägar Bidragsmodell 
Årligt Driftbidrag). 2019 års resultat blev 68.592:14 Svenska kronor vilket medför 
att föreningens samlade tillgångar uppgår till 559.275:34 tillika svenska kronor. Det 
poängterades att detta överskott är planerat till underhål av inte mindre än tre 
broar i vägens sträckning. En enkel kontroll har utförts som visar att vi har 
insättningsgaranti på dessa pengar.  
Revisorerna har granskat räkenskaperna enligt god revisorsed och har trots 
ansträngningar icke funnit något att anmärka på denna gång heller! 



7. Mötet fann efter dessa redogörelser för gott att även i år bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret 2019. 

8. Till styrelse kvarstår ytterligare ett år:  
Per Karlsson  
Mattias Sköld  
Joakim Andersson 
På två år valdes:  
Hans Thorold  
Ingrid Knutti 
Martin Skarhall  

9. Till revisorer valdes Emil Andersson och Sofia Rydler. Aimo Vaarala tackas hjärtligt 
för alla år av insatser som revisor nu när han valt att ej låta sig omväljas. 
Till ersättare för dessa valdes Anna Andersson och Claes Uggla. 

10. Till ordförande för 2020 valdes Hans Thorold. 

11. Arvoden fastställdes till höjda 2.000:- vardera för Ordförande samt Kassör och nu 
när Sekreteraren flera år på rad, trots påpekanden från vår ordförande, uppsåtligen 
protokollfört att det utgår arvode till sekreterare beslöt mötet att även införa 
arvode om 1.000:- för Sekreteraren. För utförda vägarbeten utges som tidigare 
400:- per timme mot inlämnad räkning. 

12. Vid denna punkt om vägunderhåll för det kommande året blev diskussionen mycket 
teknisk och mestadels överstigande sekreterarens förstånd. Det fastställdes 
däremot utom tvivel att Singel inte är krossad såsom Makadam och att bästa 
fraktionen för väggrus är 8-16. Av någon teknisk anledning tycks däremot 0-18 vara 
det som skall användas för flikningen och ett lass med sådant skall läggas upp vid 
Asklanda Galstad så att de enklare kan hjälpa till med att hålla vägen fin utan 
hålor. Plats för lasset anvisas av Daniel och Claes. Vidare konstaterades att 8-16 
utlagt i ett lagom, icke för tjockt, lager på kladdig väg efter flikning och skrapning 
är att föredra. Därefter vill man ha en eller två veckor med torrt väder vilket 
styrelsen vid sittande möte icke kunde utlova så exakt. En diskussion om hur den 
nya vägen till Bosgården skulle plogas vid snö gick helt förlorad för sekreteraren 
men essensen av den handlade tydligen om huruvida frontbladet eller schaktbladet 
skull fällas ned. Kantskärning skall också utföras i två varv! Mötet uppdrog slutligen 
åt den nyvalda styrelsen att efter bästa förmåga fatta nödvändiga beslut rörande 
underhållet det kommande året.  

13. * Inget rally på vår väg i år. 
* Vi saknar stadgar, kanske ganska säkert har det funnits en gång i tiden och dessa 
skall efterforskas jämte en mall som kan finnas hos Trafikverket. Till nästa årsmöte 
skall styrelsen försöka bringa klarhet i den frågan och inkomma med förslag till nya 
stadgar.  
* Erbjudande från Galstad om att bistå med flikning välkomnades och ett lass grus 
skall läggas vid deras ände av vägen. 



* Anläggningsbeslut från 2003 är mycket inaktuellt efter ett antal försäljningar och 
avstyckningar. Styrelsen skall se om vi på egen hand kan ta fram nya hyfsat rättvisa 
tal och se om vi kan få ett beslut om dessa i konsensus vid ett kommande årsmöte. 
Fördelningstalen blir bara aktuella om föreningen skulle tvingas ta ut någon avgift i 
framtiden och då är det bra om dessa är uppdaterade. 

14. Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade årsmötet samt hälsade 
deltagarna välkomna till smörgåstårtan. 

Vid Protokollet: 

Martin Skarhall 

Justeras: 

Joakim Andersson   Sven-Olof Johansson 
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